
Jegyzőkönyv rendkívüli Elnökségi ülésről 

Helyszín: Magyar Sport Háza 

Időpont: 2021.07.29. 18:00 

Jelen vannak: 

Balázs Gábor elnök 

Molnár László alelnök 

Harsányi Enikő 

Kövesdi Andrea (online) 

Takács Zoltán 

Ikker Péter 

Tekauer Norbert (online) 

Ziegenhám Medárd 

Vereczkey Lajos 

Mihályi András 

Takácsné Fekete Franciska 

Morva-Takács Vivien 

Marti György 

Szalai Krisztina 

Németh Norbert 

Bartha Zsolt 

Gyetvai Ákos (online) 

 

19:10-kor megkezdődik az Elnökségi ülés. 

 

Balázs Gábor Elnök elmondja, hogy az éves közgyűlés Egyebek napirendi pontjában elhangzottakat sze-

retné megtárgyalni a rendkívüli Elnökségi ülése. A Felügyelő Bizottság ezzel kapcsolatban elvégzett egy 

vizsgálatot, erről vizsgálati jegyzőkönyv készült, amelyet elolvasott. A jegyzőkönyv tartalmaz egy eljá-

rási javaslatot az Elnökség részére, de az Elnökség nem folytat vizsgálatot, így nincsenek is vizsgálat alá 

vont személyek. 

Az elnök a napirendi pontok cseréjét javasolja, a Sportfegyelmi Bizottság helyzetének tisztázásával kez-

dené. 

Balázs Gábor megkérdezi Ziegenhám Medárdot, hogy valóban lemondott-e a Sportfegyelmi Bizottsági 

tagságáról. 

 

Ziegenhám Medárd megkérdezi, hogy nem kell-e a napirendi változást elfogadnia az Elnökségnek.  

 

Újbóli kérdésre Ziegenhám Medárd az Elnökség előtt arról nyilatkozott, hogy lemondott Sportfegyelmi 

Bizottsági tagságáról. 

Az Elnök megkéri a Sportfegyelmi Bizottságot, hogy 07.30. estig válasszon új elnököt. 

Balázs Gábor 18:30-ig szünetet rendel el. 

18:30-kor csatlakozik az üléshez Kurucz Tamás és Csóka András. 18:31-kor folytatódik az Elnökségi ülés. 

Az elnök megadja Kurucz Tamásnak a szót. Kurucz Tamás ismerteti a közgyűlés előtti este eseményeit. 

Ezután ismerteti a felügyelő bizottsági vizsgálati jelentést. Majd felolvassa Zólyomi Ádám, az Érd Aréna 

üzemeltetőjének levelét. 



Vereczkey Lajos is elmondja a Közgyűlés előtti este eseményeit a sajátszemszögéből. Állítása szerint 

Kurucz Tamás felszólította őt a lemondásra, ő le is mondott, az elnök még aznap elfogadta és utána 

kerültek elő a vizsgálat alapját képező levelek. Azt is elmondja, hogy az Érd Aréna feljelentése nem 

történt meg, csak kértek egy tűzvédelmi vizsgálatot egy jövőbeli esemény megrendezésével kapcsolat-

ban, majd egyeztettek Zólyomi Ádámmal, aki megértette, hogy valószínűleg el kell vinni onnan a ren-

dezvényt. Ezt követően biztosította, hogy továbbra is ingyenesen fogja biztosítani az MDSZ számára az 

Arénát. 

Balázs Gábor idézi Zólyomi Ádám levelét, ezzel kapcsolatban vita alakult ki. 

Vereczkey Lajos elmondja, hogy az MDSZ-t semmilyen kár nem érte és nem is fogja. Ziegenhám Me-

dárd elmondja, hogy a vizsgálat alapja egy magánlevelezés volt, amihez hozzá sem szabadott volna 

jutnia a Felügyelő Bizottságnak, ezután vitatja az eljárás tisztaságát. 

Vereczkey Lajos elmondja, hogy a magánlevelezésen alapuló eljárás jogilag biztosan nem állja meg a 

helyét.  

18:47 Vereczkey Lajos és Ziegenhám Medárd elhagyja az ülést. 

Balázs Gábor elmondja, hogy a sportért felelő államtitkár biztosította támogatásáról az MDSZ-t. 

19:00-kor Balázs Gábor zárt ülést rendel el. 

Balázs Gábor részletezi az elmúlt 2 év szóbeli megállapodásait, amelyet a Darts Events Kft. tulajdono-

saival és a Sport DC vezetőivel kötött, illetve az elmúlt 2 év versenyrendezési és személyi kérdéseiről 

tart beszámolót. 

Az Elnökségen belül vita alakul ki az eljárás tisztaságáról és a magánlevelek felhasználásáról. Ikker Péter 

jelzi, hogy az Elnökségnek kellett volna döntést hoznia arról, hogy tárgyalja-e az ügyet, ez nem történt 

meg. Balázs Gábor elmondja, hogy mivel véleménye szerint törvénysértés jutott a tudomására, ezért 

kellett cselekednie. 

Balázs Gábor előterjeszti, hogy a Felügyelő Bizottság javaslata szerint az Elnökség forduljon a Sportfe-

gyelmi Bizottsághoz és kezdeményezzen eljárást. Balázs Gábor előterjeszti, hogy az MDSZ forduljon 

jogászhoz, megvizsgálandó az ügy kezelésének lehetőségeit. 

20:22-kor Ikker Péter Elnökségi tag benyújtja a lemondását, Balázs Gábor biztosítja arról, hogy az El-

nökségi ülés után elfogadja a lemondást. 

7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás, 1 nem szavazott mellett az Elnökség meghozta a következő 

54/2021.VII.29 EH határozatot 

Az Elnökség eljárást kezdeményez a Sportfegyelmi Bizottságnál a Felügyelő Bizottság jelentése alapján, 

és jogász segítségét kéri az ügy további jogi kezelésében. 

Balázs Gábor beszámol a Szövetség aktuális ügyeiről, majd lezárja az ülést. 

20:38-kor a jegyzőkönyv lezárásra kerül. 

k.m.f. 

 .......................................................................   ....................................................................  

 Balázs Gábor Ikker Péter 

 elnök jegyzőkönyvvezető 


